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Islamic banks between traditional and sharia supervisory
Under the new interactions
Abstract:

After the Tsunami’s bank generated by the international economic crisis following the
subprime crisis was seen by economic analyst as a banking crisis par excellence.

The crosshairs of global finance with that of major economic countries is toward the
Islamic finance for adoption the principles of morality and the Islamic sharia principles,
while the speculation of conventional finance depend on the benefits or wear that produced
of its moral dawn .

Given the relevance and importance of the subject if we study Islamic banks are an
alternative to traditional banks , which is needed on the financial and banking field.

Keys word:
Islamic banks , traditional banks , Economic crisis , The subprime mortgage crisis ,
supervisory , Wear .
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Les banques Islamiques entre controle classique et controle de la Chari’a a la lumiére
des nouveaux défis
Résumé :

Apres le tsunami bancaire produit par la crise économique internationale suite a la
crise des subprimes considérée par les analystes économiques comme une crise bancaire par
excellence, le collimateur de la finance mondiale avec celui des grands pays économiques
c’est retourné vers la finance Islamique comme mod¢le adoptant les principes de la morale,
et de la charia Islamique contrairement aux principes de la spéculation de la finance
classique marquée par sa défaillance morale.

Vu la pertinence et ’importance du sujet, il semble judicieux de se demander si les
banques Islamiques seront une alternative pour les banques classiques et peuvent-elles
s’imposer sur la place financiére et bancaire internationale ?

Mots clés :
Banques Islamiques, banques classiques, crise économique, crise des subprimes.
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